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PS 13/68 Godkjenning av innkalling og saksliste til møte i rådet for mennesker med 

nedsatt funksjonsevne 09.12.2013 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Innkalling og saksliste godkjennes med følgende endringer: 

Sakene PS 13/70 Strategisk plan og PS 13/72 Frivilligmelding utsettes til rådets 

møte 30.01.2014, fordi dokumentene var kommet rådsmedlemmene i hende for 

sent. Rådet ber bydelen om å sende ut møtedokumentene minimum en uke før 

møtet.»  

 

PS 13/69 Protokoll fra rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern 

11.11.2013 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Protokoll fra rådets møte 11.11.2013 godkjennes.» 

 

PS 13/70 Bydelsdirektørens forslag til Strategisk plan 2014-2017 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Saken utsettes til rådets møte 30.01.2014.» 

 

PS 13/71 Bydelsdirektørens forslag til årsplan og budsjett 2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet 

følgende enstemmige vedtak: 

 Rådet støtter at bydelen vurderer alternative måter å organisere TT-kjøringen 

på, men anbefaler at dagens tilbud ikke forringes, men heller videreutvikles. 

Rådet anbefaler bydelen å følge opp utvidelsen av ordningen til 

nabokommunen. 

 I forbindelse med etablering av Casinetto omsorgsboliger anbefales bydelen 

å ha et nært samarbeid med brukerne, for bl.a. å bidra til at etableringen av 

Casinetto omsorgsboliger blir et positivt eksempel på etablering og drifting 

av tilrettelagte boliger i bydelen og Oslo. 

 Rådet anmoder bydelen om å foreta en evaluering av etableringen av 

Casinetto omsorgsboliger etter et halvt år, og at denne forelegges for Rådet 

for uttalelse.  

 Rådet anmoder om å bli orientert om status og videre prosess på 

dagsentertilbudet ved Casinetto. Vi er skeptiske til å sentralisere 

dagsentertilbudet ytterligere. Dagsenter er viktig som variasjon og utfordring 

for den enkelte bruker og bidrar til kontakt med andre på samme 

funksjonsnivå. Samarbeid med andre bydeler og tilbydere er av stor verdi for 

å få dette til. 

 Rådet anbefaler videre bydelen å styrke arbeidet med ansvarsgrupper og 

individuell plan. Dette slik at ansvarsgruppene etableres og driftes på en god 

måte, samt individuell plan utarbeides og følges opp i praksis. Rådet 

anbefaler at bydelen er proaktiv og oppsøkende overfor brukerne og 



 

 

pårørende i så henseende. Rådet anbefaler bydelen aktivt å involvere NAV 

Ullern på et tidligere tidspunkt i AG/IP-arbeidet. Rådet anmoder om en 

orientering om arbeidet med en eventuell etablering av leiligheter i 2. etasje  

i Gustav Vigelands veg 50. 

 Rådet anbefaler bydelen å ikke gå utover Husbanken og 

Kommunaldepartementets rammer mht. 4 til 5 personer pr. samlokalisert 

bolig.  Dette fordi større bofellesskap er med på å øke konfliktnivået i 

boligen. Det motarbeider også viktige prinsipper om normalisering og 

integrering. Det er uheldig hvis bydelen utvikler et institusjonsfokus i 

forbindelse med utvikling av boligutvikling og tjenester. 

 Rådet anbefaler bydelen å fortsette arbeidet med profesjonalisering av vedtak 

slik at disse blir forståelige for brukere og at de blir etterprøvbare. 

 Rådet registrerer i budsjettet at bydelen viderefører prosjektet for å redusere 

kostnader innenfor FO-3 området. Rådet uttrykker bekymring for at 

mennesker med nedsatt funksjonsevne fremstår som en salderingspost i 

bydelens budsjett. Rådet ber om å bli involvert/hørt om tiltak som eventuelt 

reduserer tilbudet eller kvaliteten på tjenestene. 

 Rådet er kritisk til kvaliteten på Kaupangrapporten som ligger til grunn for 

dette arbeidet. Rapporten fremstår med noe lav validitet og reliabilitet. Rådet 

etterlyser fokus på og sammenlikning av kvaliteten på tjenestene.  

 Rådet anbefaler bydelen å være pro aktive i forhold til å anbefale BPA til 

sine brukere. Denne ordningen er helt grunnleggende for at personer med 

nedsatt funksjonsevne skal kunne få og fortsatt være i arbeid, samt leve et 

aktivt og selvstendig liv. 

 Rådet anbefaler bydelen også å vurdere effektivisering innenfor andre 

områder for å «saldere» budsjettet.  

 Rådet støtter alt arbeid med å effektivisere tjenestene, man anbefaler at 

kvaliteten på og omfanget av tjenestene overfor brukerne opprettholdes 

og/eller styrkes.  

 Rådet anbefaler – som i fjor - bydelen til å etablere konkrete resultatmål på 

omfang og kvalitet på tjenester for mennesker med nedsatt funksjonsevne.  

 Rådet utfordrer videre Bydel Ullern – som i fjor - til å bli en foregangsbydel 

for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 

 

PS 13/72 Frivilligmelding for Bydel Ullern 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Saken utsatt til rådets møte 30.01.2014.» 

 

PS 13/73 Årsplan og møteplan for rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i 

Bydel Ullern 2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Årsplan for 2014 for rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel 

Ullern godkjennes.» 

 

PS 13/74 Saker til bydelsutvalgets komiteer 

Ingen saker. 

 



 

 

OS 13/64 Evaluering av brukerkonferansen 25.11.2013 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Rådet takker bydelen for et godt arrangement. Det var dårlig oppmøte til 

konferansen, til en eventuell neste konferanse må strategier vurderes mht. tema, 

tidspunkt og annonsering.»m 

 

OS 13/65 Orientering om status og videre fremdrift Casinetto 

Spesialrådgiver Bojie Bersamina orienterte. 

Bydel Ullern overtar Casinetto 12.12.2013 og oppstart er i januar 2014.  

Ansettelser er i rute og det arbeides med innkjøp av utstyr til fellesarealer. 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet 

følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering. Rådet ønsker en tilbakemelding om driften etter 

oppstart i januar 2014 og etter et halvt års drift.» 

 

OS 13/66 Møteplan 2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Møteplan for 2014 tas til orientering.» 

 

OS 13/67 Presentasjon av bydelens boliger for funksjonshemmede 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Rådet tar presentasjon av bydelens boliger for funksjonshemmede til 

orientering.» 

 

OS 13/68 Saker til bydelsutvalgets møte 19.12.2013 

Ingen saker. 

 

OS 13/69 Orienteringssaker fra rådsmedlemmene 

Ingen saker. Rådet takker bydelen for et godt samarbeid i 2013. 

 

 

 


